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2.1.4 Brommers op de rijbaan € 60.000 nadeel (Incidenteel)
In het dorpscentrumplan Uithoorn is verkeersveiligheid een belangrijk onderdeel. Het gaat
van een inrichting die gedomineerd werd door de doorsnijding van de drukke N201 naar een
30km/h-verblijfsgebied waar de nadruk meer op verkeersveiligheid en langzaam verkeer
komt te liggen dan op doorstroming.

In heel Nederland is het gebruikelijk dat bromfietsen binnen de bebouwde kom niet meer
op fietspaden rijden. Dat was in Uithoorn doordat de drukke N201 dwars door de gemeente
liep, niet mogelijk. Nu de omlegging een feit is en nu ook de inrichting wordt aangepast
is het moment gekomen om de bromfietsers overal op de rijbaan te laten rijden wat voor
alle verkeersdeelnemers duidelijker en veiliger is. De bromfietsers kunnen nu ook op de
aansluitende wegen binnen de bebouwde kom op de rijbaan gaan rijden zodat dat op een
natuurlijk manier aansluit op de vernieuwde infrastructuur van het dorpscentrum.

De verwachting is dat dit project na afronding van het dorpscentrumplan in 2022 kan worden
uitgevoerd. Hiervoor is een verhoging van de begroting onderhoud openbare ruimte in de
(meerjaren)begroting 2022 benodigd van € 60.000.

2.1.5 Reiniging
Winstwaarschuwing zwerfafvalfonds 2023 en 2024
De gemeente Uithoorn heeft jaarlijks de beschikking over ca. € 34.000 voor de extra aanpak
van zwerfvuil, zijnde een bijdrage van Nedvang (namens het verpakkende bedrijfsleven)
uit hoofde van de raamovereenkomst verpakkingen 2013-2022. Deze bijdrage kan alleen
besteed worden aan de extra aanpak van zwerfvuil, die voldoet aan bepaalde criteria. Deze
bijdrage eindigt na 2022 en mogelijk komt er geen regeling voor de jaren 2023 en 2024.
Wat wel komt, is statiegeld op petflesjes en blikjes en een nieuwe wetgeving voor Single
Used Plastic (SUP). Er is bij de VNG een werkgroep actief, die zich sterk maakt voor een
vergoeding in 2023 en 2024, maar men is niet optimistisch gestemd hierover.

Stijging kosten afvalinzameling en -verwerking (fijn restafval) door inburgering
thuiswerken
In 2020 zagen we ten opzichte van 2019 een stijging van 12% van de hoeveelheid fijn
restafval (waarvan 10% aan Corona is toe te schrijven en 2% aan areaaluitbreiding) en een
stijging van 20% van de hoeveelheid afval op het scheidingsdepot (gewogen gemiddelde van
alle stromen). Op dit moment lijken we nog in de pas te lopen met de in 2020 aan Corona
aangepaste begroting, met doorrekening naar 2021, 2022 en verder.

2.1.6 Groenonderhoud nadeel (structureel p.m.)
In de Kadernota 2021 is vorig jaar een winstwaarschuwing afgegeven t.a.v. de te verwachten
prijsontwikkeling bij het groenonderhoud in de gemeente Uithoorn:

“Door de groeiende economie van de afgelopen jaren zijn alle kosten aanzienlijk gestegen.
De huidige bestekken zijn een aantal jaar niet geïndexeerd, hierdoor zijn de prijzen laag
gebleven.

Wij verwachten nu een grote klap, de markt is aangetrokken en wij verwachten hierdoor
een flinke prijsstijging, naar schatting 10 tot 15 % ten opzichte van de huidige prijzen. Dit is
slechts een aanname, hoe de markt zich aankomend jaar gaat ontwikkelen is onzeker. Maar
dat alles duurder wordt in 2021 en verder is een feit.”
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Nu de Europese aanbesteding van het bestek onderhoud groenvoorzieningen heeft
plaatsgevonden zijn de resultaten bekend. Geconcludeerd kan worden dat bijna over de
gehele linie de prijzen stijgen.

Het bestek bestond uit drie componenten, te weten: Zwerfvuilruimen, Groenonderhoud en
Onkruid in verharding.

Zwerfvuilruimen
Hier zijn de prijzen beperkt gestegen, kosten passen binnen de bestaande begroting.

Groenonderhoud
Hier zijn de prijzen behoorlijk gestegen, maar het budget voor 2021 en verder was middels
de 1e Turap reeds structureel verhoogd.

Onkruid in verharding
Hier zijn de prijzen extreem gestegen, dit past in het geheel niet meer binnen het hiervoor
beschikbare budget. Benodigd jaarbedrag voor 2022 en verder is nu in onderzoek.

Onderbouwing
Het uitgangspunt is dat het kwaliteitsniveau gelijk blijft. Kwaliteitsverlaging naar niveau
C is niet wenselijk, de gevolgen hiervan zijn groot, zowel in beleving als voor technische
staat van de verhardingen. Ook terug naar glyfosaat is niet wenselijk. De verklaring voor
de stijging is het gegeven dat de aannemer meer inzet moet leveren, doordat de bodem de
afgelopen jaren glyfosaatvrij is geworden, daarnaast is er in de markt veel meer vraag naar
mechanische onkruidbestrijding (marktwerking).
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